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Door het aangescherpte besluit bouwwerken leefomgeving 2024 ontstaan er bij enkele wooncomplexen 
in de stad knelpunten rond het veilig stallen van scootmobielen, In deze brief informeren wij u over onze 
aanpak. 

 
Wat is er aan de hand? 
Sinds 1 januari 2024 geldt in het Besluit Bouwwerken Leefomgeving (Bbl) de regel dat er géén 
brandgevaarlijke objecten aanwezig mogen zijn in vluchtwegen en verkeersroutes van gebouwen. Per 1 
juli 2024 is deze regelgeving strenger geworden en is expliciet aangegeven dat het verboden is om 
(onder meer) fietsen en scootmobielen in gangen, galerijen en trappenhuizen te plaatsen.  
 
Wat staat er in de verordening maatschappelijke ondersteuning? 
In de nieuwe verordening is opgenomen dat het niet kunnen creëren van een brandveilige stalling voor 
een scootmobiel een afwijzingsgrond is voor de maatwerkvoorziening scootmobiel. Indien sprake is van 
deze situatie zal de gemeente onderzoeken of de beperking op een andere wijze gecompenseerd kan 
worden. 
 
Wat zijn de gevolgen van deze veranderingen? 
Hierdoor hebben sommige wooncomplexen geen geschikte en veilige stallingsmogelijkheden meer. Dit 
heeft als gevolg dat wij in deze gevallen geen scootmobielen kunnen verstrekken aan inwoners die 
hierop zijn aangewezen. Dit leidt tot een toenemende vraag naar scootsafes (zie foto’s), een 
ontwikkeling die wij onwenselijk achten vanwege de hoge kosten en het feit dat een gezamenlijke 
oplossing vaak voordeliger, duurzamer en esthetisch aantrekkelijker is. Daarnaast is het niet altijd 
mogelijk om scootsafes te plaatsen, omdat deze niet overal op de stoep kunnen worden neergezet 
vanwege ruimtegebrek of andere ruimtelijke beperkingen. 
  
Wat gaan we doen? 
Om te komen tot een toekomstbestendige en structurele oplossing, werken wij aan een traject waarbij 
we nauw samenwerken met verhuurders, leveranciers en beleidscollega’s uit het fysieke domein. Wij 
treffen de volgende maatregelen: 

 
• Tijdelijke pauzering van verstrekken scootmobiel. Als uit onderzoek door het Zorgloket blijkt dat 

een stallingsmogelijkheid alleen gerealiseerd kan worden met een scootsafe, verstrekken wij tijdelijk 
geen scootmobiel.. Hierdoor creëren we tijdelijk rust voor duurzame oplossingen. Betreffende 
inwoners, worden op een lijst geplaatst. Deze lijst bepaalt waar als eerste een collectieve 
scootmobielstalling (scootmobielpool) wordt gerealiseerd. 
 

• Inventarisatie van problematische locaties en maatwerkoplossingen. Wij bezoeken de 
wooncomplexen waar dit probleem speelt en brengen de knelpunten in kaart. Dit gebeurt in 
samenwerking met woningcorporaties en collega’s van de afdeling Ruimte.  
Mogelijke oplossingen zijn collectieve stallingen met co-financiering en/of deelmobiliteit. Er worden 
op dit moment geen toezeggingen gedaan per complex, omdat er nog geen akkoord is over de 
financiering. 
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• Realisatie van maatwerkoplossingen per complex. Na inventarisatie van de problematische 

locaties zetten wij de volgende stappen voor de implementatie van de collectieve oplossingen. 
 

• Communicatie. In enkele gevallen waar een scootsafe geen oplossing is, zullen we de betreffende 
inwoners goed informeren en bieden we hen een alternatief aan in de vorm van een elektrische 
rolstoel of regiotaxipas. Wanneer de maatwerkoplossing voor het wooncomplex beschikbaar is, 
informeren we de inwoner over de gewijzigde situatie en de nieuwe mogelijkheden. Daarnaast wordt 
er een bericht geplaatst op de gemeentelijke website over deze ontwikkeling zodat alle inwoners van 
Rijswijk op de hoogte zijn.   
 

We vinden het van groot belang om dit probleem snel op te pakken. We gaan er vanuit dat we in april 
maatwerkoplossingen in beeld hebben voor wooncomplexen waarvan we nu weten dat het knelt. Tevens 
kunnen we dan een doorkijk geven wanneer deze oplossingen gerealiseerd zullen zijn.   
 
We houden u op de hoogte van de voortgang en zullen u informeren zodra er concrete besluiten zijn 
genomen over de verdere uitvoering. 
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